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Referat fra
ekstrao rdinær generalfo rsa mling i Ej erfo reni n gen So rtem osen

tirsdag den 12. december 2A23 i Hyldemosen 46

Følgende ejerlejligheder var repræsenteret: Sortemosevej 85, 137, 139 og ?147?. Fra bestyrelsen for

Boligaftleling Sortemosen deltog Henrik Christensen Qll), SitrStiit(75) og Hans Henrik Ituudsen (89).

Fra KAB deltog Steven Budden (drifuchefl.

Formanden for boligafdelingen Henrik Christensen (211) bød velkommen til den eksbaordinære

generalforsamling.

Dagsorden og referat

1. Velkomst og valg af dirigent: Steven Budden (KAB) blev valgt og konstaterede, at

generalforsamlingen var lovlig indkaldt og besluhingsdygng.

2. Valg af stemmeudvalg og referenfi Erling (85) blev valgt som referent.

3. Beslutning om ny affaldsordning i Sortemosen: Forslaget var blevet diskuteret på

beboennødet for 6åOe ejere og lejere kl. l8 og på aftlelingsmødet kl. 19. Hans Hemik (89)

oplyste, at bestyrelsen på aftlelingsmødet havde tilkendegiveto at der så vidt som muligl ville

Uiive taget hensJm til båmærkningerne til forslaget. Lars (137) opfordrede til at gå i dielog med

kommlien, hvortil Steven (KAB) oplyste, at kommtmen ikke behandler ansøgninger, der ikke

er vedtaget demokratisk. Hans Henrik (89) oplyste, at der allerede har været kontakt med

kommunen om f.eks. om affaldstyper, *togdo og t@ning. Lars (137) oplyste, at

ansøgningen ikke skal godkendes i Cenær forNatur, Miljø og Affald" men i kommunens

tyggimyndighed, og at de to af<lelinger kunne vægte ansøgningerforskelligt. Der blev spurgt

oni-hvorfor åer ilftåvar flere forslag at vælge mellem, hvortil Sitr(75) svarede, at udvalget

havde valgt den bedste. Lars (137) Mbede at løsningen blev æstetisk god, for den nuværende

var håbløs.

Forslaget blev sat til afstemning. Der stemmes efter fordelingstal, og der var 9400 + 200

stemmer for og 200 imod. Forslaget blev vedtaget.
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